
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA, 15/4/99.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  RENDERED
JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
OTTAWA, 15/4/99.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  RENDU  JUGEMENT
AUJOURD'HUI  DANS  LES  DEMANDES  D'AUTORISATION  D'APPEL  SUIVANTES.
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

26984 SANDRA KIM KROFCHAK-SMILLIE - v. - MELBOURNE JAMES SMILLIE (Ont.)

CORAM: The Chief Justice and McLachlin and Iacobucci JJ.

The applications for extension of time to file an application for leave to appeal and to file a reply are granted.
The application for leave to appeal is dismissed.

Les demandes de prorogation du délai pour produire une demande d’autorisation d’appel et pour déposer une
réplique sont accueillies. La demande d'autorisation d'appel est rejetée.

26984 SANDRA KIM KROFCHAK-SMILLIE - v. - MELBOURNE JAMES SMILLIE (Ont.)

CORAM: The Chief Justice and McLachlin and Iacobucci JJ.

The motion for an extension of time to file a supplementary reply is dismissed.

La demande de prorogation du délai pour déposer une réplique supplémentaire est rejetée. 

26775 SHARON ROUNDS, CLARENCE ROUNDS, GLEN ROUNDS, 533253 ONTARIO LIMITED
AND LAKESIDE ELEVATORS RETAIL LIMITED - v. - HER MAJESTY THE QUEEN IN
THE RIGHT OF CANADA (F.C.A.) (Ont.)

CORAM: Cory, Major and Binnie JJ.

The application for leave to appeal is dismissed with costs.

La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.

27036 EDMONTON JOURNAL, A DIVISION OF SOUTHAM INC. - v. - ATTORNEY GENERAL
OF ALBERTA (Alta.)

CORAM: Cory, Major and Binnie JJ.

The application for leave to appeal is dismissed.

La demande d’autorisation d’appel est rejetée.


